

Date 18 November 2024

التاريخ: 18 نوفمبر 2024م

**Update on the Lawsuit to
Invalidate the Resolutions of the
EGM to Dissolve and Merge
OIFC**

**تحديث بشأن الدعوى القضائية لإبطال
قرارات الجمعية العامة غير العادية بحل
وإندماج شركة عمان للاستثمارات
والتمويل ش.م.ع.ع**

Further to the disclosure issued on 10 October 2024, regarding the aforementioned appeal, in which it was announced that the next session was scheduled for 21 November 2024, we wish to announce that the Court of Appeal has adjourned the case to 19 December 2024, due to the declaration of 21 November 2024 as an official holiday for National Day.

إحاقاً للإفصاح الصادر بتاريخ 10 أكتوبر 2024م بشأن الدعوى القضائية المشار إليها أعلاه، حيث أن محكمة الاستئناف كانت قد حددت يوم الخميس الموافق 21 نوفمبر 2024م موعداً لعقد الجلسة المقبلة. نود أن نحيطكم علماً بأن محكمة الاستئناف قررت تأجيل نظر الاستئناف ليوم الخميس الموافق 19 ديسمبر 2024م، نظراً لإعلان يوم الخميس الموافق 21 نوفمبر 2024م إجازة رسمية بمناسبة العيد الوطني المجيد.

The company will disclose any material development concerning the lawsuit in due course.

وستقوم الشركة بالإفصاح عن التطورات الجوهرية بهذا الشأن في حينه.

Best regards,

Chief Executive Officer

مع خالص الشكر والتقدير،،،

الرئيس التنفيذي

